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У Крупњу увелико се ради на отклањању штете које су настале као последица поплава.

Чисте се наноси муља на путевима, двориштима кућа,  сређују се речна корита,

ангажована је сва раположива механизација и сви напорно раде да се стање у Крупњу

 нормализује после поплава.

Саобраћај код Kрупња је нормализован јер се вода из бујичног потока вратила у своје корито, сви

путни правци су проходни. Снадбевање грађана водом је редовно, нормализовано је и снабдевање

електричном енергијом, а мањи кварови и даље се отклањају. 

- За време  поплава 2014. год. у Kрупњу је доста урађено на пољу обалоутврда, речних корита,

брана...Овог пута се видело да нас у Kрупњу очекује још доста посла како би се обезбедили услови

за адекватан прихват атмосферских падавина на подручју наше општине, рекао је председник

општине Крупањ Иван Исаиловић, не кријући захвалност на указаном разумевању Владе

Републике Србије и Сектора за ванредне ситуације.

С.М.
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